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Van het Bestuur 
 
Het is Pinksteren. 810 enveloppen heb ik van een portstempel voorzien en er een Zomaar iets Liefs wenskaart ingestopt. 
Een mooi idee van Marlou (Bestuurslid evenementen); en samen met Madelon (Secretaris en Wedstrijdleiding) hebben 
we die ontworpen en laten drukken. Na enige honderden adresetiketten “op de automaat” er op geplakt te hebben, ga ik 
een stapel van de tafel overdoen in een grote postzak. En nu kijk ik goed. Wacht even dit klopt niet, deze naam is niet 
goed. Is dat alleen hier? Nee het is overal. Wat is er aan de hand? De week ervoor heb ik met de adreslijst van onze 
secretaris een “mailmerge” gemaakt in Word en alle namen gecontroleerd. Het ziet er goed uit. Zaterdag van Pinksteren 
ga ik naar de winkel om de etiketten te kopen. Maar het type dat ik gebruikt heb voor de merge is er niet. Dus andere 
gekocht, waarbij er meer etiketten op een vel zitten en de merge opnieuw gemaakt. Maar nu op een computer met Word 
in het Engels. Hij heeft de tussenvoegsels niet gepakt. Even twijfel. Het is niet goed, maar ik heb niet voldoende etiketten 
om het opnieuw te doen. Ik besluit het te laten. Dus excuus aan alle leden met een tussenvoegsel. Jullie namen staan goed 
in ons bestand, het ligt aan mij. Kleine troost voor jullie is dat ik zelf een kaart in de bus krijg met Maarten Os :-). Ik 
baalde er wel van, maar uiteindelijk valt het uiteraard in het niet bij alle hartverwarmende reacties die we gekregen 
hebben. Veel dank daarvoor! Verderop in deze nieuwsbrief kun je een selectie daarvan vinden. 
 
Eind mei begon Paul met de zin het is prachtig weer. Inmiddels hebben we gezien dat de lange termijn voorspellingen 
van het weer bijna net zo goed zijn als de lange termijn voorspellingen van de Corona maatregelen. Ook de Bond werd 
van de ene dag op de andere verrast met de maatregel dat Bridge misschien per 1 juli weer mogelijk zou zijn. Want wij 
vallen onder de “Binnensporten”. Al weken zijn wij in overleg met de Bond over de Corona situatie. Wij nemen als BC 
Leidschenhage ook deel aan de denktank van de Bond over het weer bridgen in Coronatijd. Het lijkt even alsof het 
allemaal weer mag. Maar het blijkt veel ingewikkelder te liggen. Want er lopen via het NOCNSF nog diverse onderzoeken 
bij RIVM, Erasmus Universiteit en TNO. Hoofdpunten die nog beantwoord moeten worden zijn: Is het gebruik van 
tafelschermen toegestaan? Want als dat niet zo is dan kunnen er maar heel weinig mensen in de zaal, en bovendien is 
bridgen op een tafel van ca 2,25 x 2,25 niet heel plezierig. Hoe zit het met contactbesmetting via de kaarten en 
biddingboxen zelf? Hoe zit het met ventilatie in de ruimte? Want Bridgers zitten veel langer dan de gemiddelde 
buitensporter in een ruimte. In de komende weken hoopt de bond hier verdere informatie over te krijgen.  
 
Wij als Bestuur willen graag weer dat alle leden kunnen gaan bridgen in ons mooie gebouw. Dat willen we uiteraard wel 
verantwoord doen, met toestemming van de betreffende overheidsdiensten. Overigens zijn we zeker niet aan het 
afwachten. Het Bestuur heeft een commissie Weer bridgen op de Club opgericht, die aan de slag is met de uitwerking van 
(verwachte) maatregelen. Verderop in deze nieuwsbrief kun je daar nog meer over lezen.  
 
Hartelijke groet namens het bestuur, 
 
Maarten (van) Os 
 
 

Oproep aan onze leden … 

Wilt u iets schrijven voor onze DOBBE-mail Nieuwsbrief en delen met uw mede-
bridgers, heeft u iets bijzonders meegemaakt of misschien een heel ander soort 
bericht, een lieve tekst of foto of wilt u graag vertellen hoe uw ervaring was bij het 
Online-Bridgen op Stepbridge?  

U kunt uw inzendingen mailen naar de mailadressen onderaan deze nieuwsbrief  
t.a.v. Marlou en/of Madelon 

_______________________________________________________________________________________ 
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Van de BridgeBond  
 
Aan: alle leden van de BridgeBond                            
 
Beste bridger, 
Op dit moment zijn er nog geen richtlijnen over de voorwaarden van de openstelling voor de binnensporten. Zodra wij 
meer weten, infomeren wij jullie hierover en zullen we kijken wat dit betekent voor de bridgesport. Wij komen hier in de 
nieuwsbrief van volgende week op terug. We merken ook dat er veel vragen zijn over wat er straks wel of niet kan en 
mag als we weer kunnen bridgen in clubverband.  
 
Er wordt momenteel door het NOC*NSF gewerkt aan een aanpassing van het algemene sportprotocol. Naar verwachting 
is dit medio juni gereed.  
Op de website hebben we al eerder een pagina over de coronamaatregelen aangemaakt met de actuele stand van zaken. 
Deze hebben we aangevuld met een pagina Protocol. 
We zullen deze informatie steeds bijwerken als er iets nieuws te melden is. 
 
 

  

Commissie weer bridgen op de club 
 
Het start met de beslissingen van de overheid en de Bond. En daarna is er nog steeds veel uit te werken.  
Want elke club is weer anders…  
 
Vorige week kwam de commissie voor het eerst bij elkaar. Ja we moeten voor een deel nog afwachten, maar voor een 
deel kunnen we al aan de slag. Wat is ons doel eigenlijk? Uit het verslag van de bijeenkomst: We willen praktische, 
haalbare voorstellen formuleren om te kunnen bridgen in Coronatijd, ter goedkeuring door het bestuur. 
 
Brainstorm 
We brainstormen over allerlei onderwerpen, zoals: hoeveel mensen kunnen er in het gebouw bij welk scenario; als 
tafelschermen mogen, hoe kunnen we die dan goedkoop regelen; welke pilots denken we aan om het te gaan testen, 
zodat we in het nieuwe seizoen helemaal klaar zijn om zo veel mogelijk te bridgen op de club; hoe zit het met het gebouw 
zelf – want er wordt flink geklust in deze periode; welke regels zijn er al bekend; we moeten een plan maken en dat ter 
goedkeuring voorleggen aan de Gemeente; kunnen we ook spelen terwijl iedereen zijn eigen kaarten heeft – en hoeveel 
werk is dat dan; wat zal de keuze zijn van onze leden – want sommigen willen eigenlijk nu al naar de club komen, maar 
anderen durven het echt nog niet aan; hoe moet het met de bar en consumpties; hoe moet het met het sanitair; sociaal 
contact is heel belangrijk – is het een optie om bijeenkomsten van een uur te houden? 
 
Best veel werk… 
Ondanks de onzekerheid op veel gebieden, kunnen we met een aantal acties aan de slag. Een belangrijke is: hoeveel 
mensen kunnen er spelen in ons gebouw met welk scenario? En hoe moeten de looplijnen zijn? Hoe gaan we om met 
ingang en uitgang? Hoe kunnen we weer een start maken 
met het opleiden van beginnende bridgers, en nog veel 
meer. Fons en Harry gaan met deze klus aan de slag. En dat 
is best een forse klus. Uit het eerste stuk dat zij opgeleverd 
hebben, weten zij dat heel bescheiden te formuleren: ‘Best 
veel werk maar met plezier gemaakt’. 
 
Zij hebben onder andere een aantal plattegronden van het 
gebouw opgeleverd. Het is nog te vroeg om dat te laten 
zien. Maar om je een indruk te geven, hiernaast een klein 
gedeelte van een van de scenario’s.  
 
De commissie weer bridgen op de club, 
Marlou Meuleman, Jacques Brandt, Fons de Jongh, Harry van Daelen, Hans Metselaar en Maarten van Os 
 
_______________________________________________________________________________________ 

http://www.bridge.nl/coronamaatregelen/protocol-anderhalve-meter-sport-en-bridge/
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Wist u dat ….. betreft ons Clubgebouw? 
 
Vanmiddag was ik even op de club en tot mijn verbazing … toegang is niet eens mogelijk! 
Blij dat de Gemeente deze (buiten) werkzaamheden tijdens Corona-tijd verricht ;-) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
_______________________________________________________________________________________ 

 
 
Bridgehome maandenlang dicht, vervolg… 
Een na-schouwing van tijd tot tijd over het Corona tijdperk tot nu toe. 
 

Historisch keerpunt: BCL rookvrij 
 
Wie in vroeger jaren het genoegen had om dinsdagavond te bridgen, 
mocht als hij thuis kwam, op de stoep zijn kleren uittrekken. Je was 
doorrookt. En aangezien de geur ook aan huid en haren kleefde, was het 
echt niet genoeg dat de kleren op het balkon gehangen werden. Och, 
iedereen was het gewend. Er werden toen al eens bescheiden pogingen 
gedaan om de rookoverlast te verminderen, maar het heeft heel wat 
voeten in de aarde gehad om ook maar iets te bereiken. En op een gegeven 
moment was het er. Er mocht om de ronde gerookt worden. De asbakken 
bleven wel staan en als de nieuwe ronde aanbrak kwamen de 
buitenrokers nog met de laatste rookwolk op hun lippen, weer aan tafel.  
 
Na jaren was het zover:  
niet meer in de zaal roken. Wel kwamen er voorzieningen, zelfs een aparte 
rookkamer. Nu is zelfs dit laatste bastillon gesloopt. De ruimte is nu 
bestemd voor het bestuur.  
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Wist u dat de ruimte oorspronkelijk de redactiekamer was?  
 
Toen ik in de redactie kwam werd aan de Dobbepraat vormgegeven door Frits Bodaan. Die rookte graag aan een stuk 
door.  En de redactie had toen van ’s-morgens tot ’s-avonds laat werk aan het vervaardigen van één nummer. Ook van 
deze redactieactiviteiten kwam ik dus doorrookt thuis. Dus rookkamer was het vertrek eigenlijk al voor het een 
rookkamer was. Nu is het bestuursgrond. Een beetje kaal, maar dat wordt beter. 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Van Rookruimte                           
tot Bestuurskamer 

 
 

 
 
Het bridgehome degelijk aan ‘t opknappen 
 
Midden in het winkelcentrum Leidschenhage met een prachtiger naam in 
de toekomst, kwam ik Frank de Vos tegen in werkplunje. Ondanks Corona 
perikelen, hielden wij toch een praatje onder meer over: waar ben jij mee 
bezig? Zegt Frank: Ik ben bezig in het bridgehome, met van alles op te 
knappen. Ik draai schroeven van de stoelen vast, vul gaten enzovoort en 
als de leden komen ziet alles er weer pico bello uit.  
Als redacteur ga je dan eens een kijkje nemen. En ja je komt in een leeg 
gebouw, maar er zijn wel sporen van activiteiten. Gereedschap en 
grondstoffen in ruime mate. Maar geen mens te zien en dat voor een 
bridgeclub. 
 

       Dobbepraat als onderlegger 
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Zo zagen bar en zaal eruit … 
 
 

 
Heel lege zaal, geen bridgebox te zien Praatjes vullen geen gaatjes,                               

neem maar Alasbastine 

Hartelijke bridge-groet en tot de volgende Nieuwsbrief, 
Herman Nagtegaal 
 
_______________________________________________________________________________________ 

 
 

Internetbridge bij BCLH nog steeds gratis! 
 
Uit reacties van een aantal leden blijkt dat er verwarring is over mogelijk inschrijfgeld voor toernooien bij BCLH. 
Toernooien van de BCLH internetclub blijven voorlopig gratis. Daarvoor moet je wel lid zijn van BCLH en via een 
proefaccount een StepNaam hebben ontvangen. Na het verlopen van het proefaccount kan je nog steeds gratis 
inschrijven voor BCLH toernooien met de knop “ Inloggen als gast (alleen voor NBB-leden)”. 
 
Voor de toernooien van StepBridge zelf moet je wel betalen. Zie je dus een pop-up van Stepbridge verschijnen waarin 
staat dat toernooien nu wel betaald moeten worden dan geldt dat niet voor BCLH toernooien. Je kunt de melding van 
StepBridge dus negeren. 
 
Let er verder op dat je bij het inloggen bij de activiteit “competitie” terecht komt en niet bij het BC Leidschenhage 
toernooi. Dat moet je zelf in de rubriek “activiteit” zoeken en dubbelklikken. Dan kom je in de lobby van BC 
Leidschenhage terecht en word je bij aanvang van het toernooi aan een tafel geplaatst. 
 
Jacques Brandt, coördinator BCLH Internetclub  
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De BCLH ladderpuzzel van Jan Pleit:  
 
Ladderpuzzel 262 
 
Probleem A 
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Zuid aan slag moet in SA vijf slagen maken tegen elke verdediging. 
 
Probleem B 
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Zuid speelt 6♦. Uitkomst ♥9. Hoe maakt hij twaalf slagen? 
 
Probleem C  

. 
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Opnieuw 6♦ voor Zuid. Start ♣3. Hoe te maken tegen elke verdediging? 
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Geen rekenpuzzel. 
 
Elke juiste oplossing van de bridgepuzzels levert 10 punten op.  
Inzending uiterlijk 31 augustus 2020 per e-mail naar: janpleit@gmail.com  
of per post naar: Huyssitterweg 10, 2266 HE te Leidschendam (Stompwijk)  
 

 
Oplossingen ladderpuzzel 261 
 
 
Probleem A 
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Schoppen is troef. Zuid aan slag moet vijf slagen maken tegen elke verdediging. 
Hij speelt ♠8 voor de Heer van West. Die speelt als beste ♥V terug. Zuid neemt ♥H, incasseert ♠A waarop van tafel ♣A 
verdwijnt. Dan volgt ♣2 om een dwang tegen O/W te creëren in ♥ en ♦ 
 
  
Probleem B 

 

 
Zuid speelt 3SA. West komt uit met ♠4. Hoe maakt hij dit contract bij de beste verdediging? 
In een eerste opwelling ben je geneigd de slag naar de ♠V te laten lopen om zo twee slagen in die kleur zeker te stellen. 
Dat loopt verkeerd af. West komt nog tweemaal met klaveren aan slag en dan zijn de schoppen vrij. 
Neem direct ♠A en speel klaveren. West aan slag speelt opnieuw schoppen voor ♠10 van Oost die de slag mag houden. 
Nu is Oost verplicht te switchen naar een andere kleur en kun je in alle rust doorgaan met het vrijspelen van de klaveren. 
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Probleem C 
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Zuid speelt 6♣. Uitkomst ♠B. Oost neemt en vervolgt met ♦V. Hoe wordt dit contract gemaakt bij de beste verdediging?  
Het is niet mogelijk om twee schoppen op tafel te troeven; er is dan geen goede voortzetting. Ook een klassieke dwang 
tegen Oost lukt niet. Het gaat als volgt: ♦H, ♣H, ♦ getroefd, ♥AH, ♥2 getroefd, dan ♣V. De situatie is dan: 
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Op ♣B komt Oost in dwang: als hij ♠2 afgooit, neemt Zuid de slag met ♣A en troeft een schoppen om ♠V hoog te maken. 
Als Oost een ruiten afgooit, speelt Zuid ♣9 bij en troeft een ruiten... 
 
 

Ladderstand na puzzel 261 

Lijstaanvoerder  Bert Toet  mag zijn fles wijn ophalen zodra er weer op de club gespeeld wordt. 

Bert Toet   +10 185 
Frits den Haring   160 
Reinout Hoefer  +30 150 
Fons de Jongh   +20 145 
Paul van den Bos  +30 140 
Wybo Kervel    130  
Adrie Fransen   +20 130 
Frits Saraber   +20 125    
Arthur Bartels   +30 120 
Jan Coenen    110 
Piet Slootweg      85 
Wolf Tostmann  +30   80 
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(Vervolg) Ladderstand na puzzel 261 

Katie Vroklage      35 
Bert van Bommel     30 
Maurits Roodhuyzen     30 
Just Duurkoop      25 
Eef Moerland      25 
Hans Taal      20    
Joop Weisbeek       10 
Herman Nagtegaal    
Jan Greve    
 
 
Jan Pleit  
 
 

_______________________________________________________________________________________ 

 

 

Bedank-kaartje 
 

 
 

Ton Berendrecht 
19 april 1937 – 21 mei 2020 
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Zomaar iets liefs … 

Blij verrast was ik met het kaartje van het bestuur. Bedankt 

daarvoor. 

Was heel prettig verrast door jullie kaartje. Vind het een heel 

leuke actie. 

Wat een lieve geste om ons allemaal een kaart te sturen. Ik mis de 

club heel erg, ondanks het fantastische internet Bridge. 

Heel erg bedankt, en kijk er na uit om iedereen weer in levende 

lijve te ontmoeten. Het zal geen 1 juli zijn maar fijn dat we nu 

weten dat er een einde aan de lockdown in zicht is. Jullie van het 

bestuur, en de vrijwilligers die het internetbridgen mogelijk 

maken heel erg BEDANKT. 

Heel leuk idee om iedereen een kaartje te sturen, bravo! 

Leuk om zo’n kaartje van het bestuur. Geeft mij ook een excuus, 

om mij aan te bieden om eventueel iets voor BCLH te doen. 

Wat een ontzettend leuk gebaar, zo lief, dank je wel. 

Hartelijk dank voor het mooie kaartje. Wat een mooi en attent 

gebaar! 

Ook ik mis het bridgen verschrikkelijk, maar ben sinds 2 weken ook aan het Stepbridgen. 

Lief zo’n kaartje. Doet me goed. 

We houden goeie moed voor hopelijk September. Wens jullie allemaal een hele gezellige fijne Zomervakantie. 

 

Ik wens dat de club Leidschenhage spoedig weer kan starten. 

Ja, ook ik mis heel erg de gezellige contacten en de bridge maar we zijn niet de enige helaas ! 

Wat een vrolijke kaart heb ik ontvangen van jullie. Hier word je blij van. Heel hartelijk dank daarvoor. 

Beste mensen, wat een leuk idee om een ”wens“  kaart te sturen, bedankt. 

Ik kreeg vandaag jullie kaartje. Een heel leuk gebaar. 

Bedankt voor jullie zo attente en gevoelige kaart. Een erg fijne weliswaar bijzondere zomer toegewenst. 

De kaart is heel mooi. Bedankt voor de leuke kaart. Wat een leuke actie! 

Dank je wel voor de bijzondere kaart. 

Hartelijk bedankt voor de mooie kaart die aan de leden gestuurd is. 

Ik wil jullie bedanken voor het ontzettend aardige kaartje, dat ik vanochtend op de mat aantrof. Het deed mij goed. 

Ik mis het bridgen met de mensen enorm. Nu pas besef je hoe belangrijk het contact met elkaar is. Wij gaan 

binnenkort voor het eerst meedoen met internetbridge. Een goede en leuke manier, om met bridge toch een beetje 

contact met elkaar te houden. Groetjes en ik hoop net zoals jullie, iedereen dit jaar weer te zien. 

Bedankt voor de kaart! Wat een leuke lieve verrassing. Heel veel dank. Blijf gezond. 

Wat een leuke geste van het bestuur. Ook ik mis de sociale contacten op de enorm. Binnenkort ga ik me met mijn 

partner verdiepen om deel te nemen aan internetbridge. Dit vervangt natuurlijk nooit het gezellig samenzijn op de 

club. 

Heel hartelijk dank voor jullie kaart, wat een leuk gebaar. 

Bedankt voor het leuke kaartje, wat een leuk idee. Succes met de boel bij elkaar houden. 
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Wij willen het bestuur bedanken  voor jullie lieve kaartje. Hopen tot gauw. 

Dank voor de leuke en “houd de moed er in" kaart. Ook ik hoop dat wij straks weer gezellig en veilig kunnen 

bridgen. 

Jullie sterkte met al het werk en de te treffen maatregelen. 

 

Wat een ontzettend leuk initiatief om alle leden van de bridgeclub een kaartje te sturen. 

Geweldig, ben trots op het bestuur. Ik mis jullie ook! 

Dank voor jullie hartverwarmende attentie. Zeer gewaardeerd. Met jullie zeggen we: hopelijk tot binnenkort. 

Wat een bijzonder leuke en aardige attentie van het bestuur! Waarvoor hartelijk dank en de hoop uitsprekend, dat 

we elkaar onder gezonde omstandigheden zo snel mogelijk weer kunnen ontmoeten om onze geliefde ergernis te 

beleven.  

Wat ontzettend attent van jullie om ons "zomaar iets liefs" te sturen. Dank jullie wel. Heel jammer dat het op dit 

moment nog niet kan en dat het er ook voorlopig even niet in zit. Ik mis het bridgen wel. Hopelijk zijn jullie allen nog 

gezond en 

laat dat dan ook zo blijven. 

Wat een leuke verrassing was het om de kaart van Het Bestuur te ontvangen. Zoiets houdt de club bijeen. Prima 

aktie ! 

Hartelijk dank voor dat gezellige kaartje. Zeer gewaardeerd! 

Mijn dank voor de leuke kaart, met het zwanenechtpaar en de krokusjes, gezien in het voorjaar op weg naar de 

bridge op donderdagmiddag. 

Wat leuk om zo’n kaart te ontvangen, mooi gebaar. Opnieuw beginnen zou geweldig zijn! Ik verheug mij erop. 

Hartelijk dank voor het lieve kaartje dat ik heb ontvangen, het deed me goed! 

Wat ontzettend leuk om van jullie een kaart te krijgen. Heel attent. 

Ik hoop echt dat wij in september weer kunnen bridgen. Ik mis het echt. 

Dank voor de leuke kaart! Als aspirant lid ook ‘n kaartje van de club ontvangen. Dit zegt veel over jullie club 

mentaliteit! Dank je wel en ik kijk uit naar de herstart. 

Wij waren blij verrast met het lieve kaartje “zomaar iets liefs”. 

Dit is weer even een opsteker! Wij hopen oprecht dat we in september weer op de club kunnen bridgen. We gaan 

het zien.  Nogmaals hartelijk dank en sterkte met de organisatie. 

Heel leuk initiatief van de club ‘n kaartje te ontvangen! Het missen is natuurlijk wederzijds maar ja het is niet anders 

en ben bang dat er moeilijk ‘n oplossing voor te vinden is. Geweldig dat er aan het bridgehome zo hard is gewerkt. 

Pluim voor alle medewerkers! Ik wens allen veel wijsheid maar vooral gezondheid. 

Dank jullie wel Bestuur voor deze lieve kaart. 

En nog veel meer reacties, zoals kaartjes, telefoontjes, appjes en mondelinge berichten hebben wij van jullie ontvangen,  

hartverwarmend, dank jullie wel lieve BCLH leden,  

het Bestuur 

________________________________________________________________________________________ 

 
Madelon Spek: secretaris@bclh.nl / Marlou Meuleman: evenementen@bclh.nl 

 
 
 
 

 

________________________________________________________________________________________ 
 

BC Leidschenhage 
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